
Jeg har dampet i ca 3 år, vi er avhengig av at vi selv kan velge hvordan vi vill dampe, det fordi vi 

alle har forskjellig behov å dampemåte. Det å si at du ikke skal dampe på tanker og variabel 

volt/watt utstyr er som å si at du kun får kjøre Ford og ingen annen bil. Det er smålig tenkt og det 

viser at dere ikke har gjort jobben deres med tanke på folkets helse. Det er en skam at noen få 

mennesker skal bestemme hvordan vi skal dampe å ta vare på egen helse. Jeg har ikke vert syk en 

gang etter jeg begynte å dampe får ca 3 år siden.  
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